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Sembla que amb la Porxada en obres, la ciutat no tingui vida. Sobretot els granollerins ho hem pogut notar aquesta Ascensió,que no hi havia gresca per enlloc. Però són

realment necessàries les obres realitzades? Tindrem una Festa Major sota les runes? Tres nous personatges de la ciutat opinen sobre aquests i altres fets destacats.

1. Què n'opines, de la nova ubicació de la Fira de l'Ascensió? (massa lluny, recinte firal estable ... )
2. Creus que feia falta la remodelació de la Porxada?
3. Creus que són possibles els castells de deu o és anar massa lluny?

JORDI RIBÓ
(32 anys. Fotògraf)

NÚRIA LLORET
(37 anys. Perruquera)

"Em sembla bé el fet que hi hagi un recinte firal perquè té moltes possibilitats a més de la Festa
de l'Ascensió, tot i que sempre depèn de qui el gestioni i com"

1) Em sembla bé el fet que hi hagi un recinte firal perquè té moltes possibilitats a més de la Festa de l'Ascensi, tot i que sempre depèn
de qui el gestioni i com. S'ha de saber promocionar-lo amb actes culturals o amb actes en altres sentits a part de la Fira. Pel que fa

a la localització, jo estic molt acostumat a anar a peu per Granollers així que per a mi ja m'està bé. AI cap i a la fi són deu minuts

a peu. A més, si és un recinte gran, aquí al centre és difícil trobar un espai amb aquestes condicions.

2) Si queda bé, sí. A la gent li comporta una mica de merder, perquè s'ha fet tot de cop, però crec que quedarà bé, molt més gran i la
.

gent sabrà veure que una obra d'aquesta índole l'han valorada molt abans entre tots els grups polítics. L'inconvenient principal
que trobo és l'època en què s'està fent; jo, personalment, ho hauria dut a terme després de Reis, durant el mes de febrer i principis
de març, ja que els dies són més curts i els nens, al voltant de les cinc, se'n van cap a casa.

3) Sí que són possibles. El tres de deu va estar ben a punt d'assolir-se i crec que, en un assaig, ja l'havien alçat. A mi em sembla que es

farà i, fins i tot, aquest any. És molt difícil, és cert, però hi ha molta gent que hi treballa i molt seriosament. Jo estic convençut que

es farà: serà com un miracle. Ara, més alt de deu ...

"El fet que es vulgui fer un recinte firal estable ho veig molt bé quant a la possibilitat
de realitzar-hi d'altres actes i fires, no només per l'Ascensió"

1) Queda una miqueta lluny. No puc opinar com està perquè no hi he anat, més que res, ja t'ho dic, perquè penso que queda lluny. De

totes maneres, si hagués de ser més a prop, no sé on podria ubicar-se. AI centre no es pot instal.lar perquè si hi hagués qualsevol
urgència, d'ambulàncies o el que fos, seria un caos. El fet que es vulgui fer un recinte firal estable ho veig molt bé quant a la

possibilitat de realitzar-hi d'altres actes i fires, no només per l'Ascensió. El que també et dic és que penso que està tot molt

desordenat, és una mica com d'estar per casa.

2) No. Penso que l'encant de Granollers és la Porxada i amb tot l'enrenou de les obres, s'està acabant amb les petites botigues del

centre, sobretot les que a l'estiu fan més caixa. Si em demanes que esculli dues places, com a espai millor la Berenguer, però trobo

que és molt freda. L'altra ... La plaça Maluquer i Salvador, encara que sigui petita per depèn quines activitats. Sincerament, jo
escolliria com a plaça primera la Maluquer però reconec que potser per activitats castelleres o de diables, és millor la Berenguer.
Ara, la Porxada és més de tota Ja vida.

3) No hi entenc gaire però no vull desanimar a ningú: per què no.

RAMON VALERA
(29anys. Administratiu i

jugador de l'EC Granollers)

"Quan el teatre sigui inaugurat, s'ha de celebrar amb castells, focs d'artifici... S'ha de fer una

festa de xics i diables i del que sigui i que facin un bon rebombori per anunciar que, per fi, a

Granollers tenim un teatre com Déu mana"

1) Crec que eilloc és bastant idoni. Està una mica lluny però ja et fas a la idea que, quan vas a un lloc així, has de caminar. És més: s'ha

de posar en un lloc ampli i no pot ser enmig del poble. No ho trobo gens malament, per altra banda, que sigui un recinte estable

perquè així es podrà aprofitar aillarg de l'any i no només per l'Ascensió.

2) De moment, està sent força caòtica. Una vegada hagi estat enllestida, ja veurem si ha valgut la pena. Jo crec que ja estava bé com

estava: igualment era només per a vianants i no hi passaven cotxes. Jo diria que per la Festa Major no estarà acabada; passo cada

dia per davant i ho veig molt endarrerit. Ja és normal que no es compleixi el termini, sempre es diu un dia i després s'allarga més

del compte. Segurament, s'hauran de trobar les dues colles a la plaça Berenguer perquè sinó, quina és l'altra plaça que hi ha?

Penso que no hi ha d'haver mala maror; poden estar-se perfectament totes dues a la mateixa plaça.
3) No estic massa al dia del món casteller... Penso que no hi ha res impossible però potser parlo per parlar... M'agrada molt veure una

colla muntant un castell però no hi entenc gens sobre folres i manilles ni estructures castelleres.
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